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INTERPELACJA

W sprawie: nocnego dyzuru aptek w Milanówku

W zwiazku z wnioskami Mieszkanców Milanówka o ustanowienie nocnego
dyzuru apteki w naszym miescie, zwracam sie do Pana Bunnistrza o podjecie
rozmów z wlascicielami tutejszych aptek w celu ustanowienia takowego dyzuru.
Obecnie najblizsza dyzurna apteka dzialajaca w nocy znajduje sie w Grodzisku
Maz. Stanowi to znaczna uciazliwosc zwlaszcza dla Mieszkanców nie
posiadajacych samochodu.
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